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Raadsvergadering : 18 juli 2011 Agendanr. 15 
 
Voorstelnr. : R 6843 
 
Onderwerp : renovatie en uitbreiding atletiekbaan 
 
   Stadskanaal, 18 juli 2011 
 

 
Beslispunten 
1. Instemmen met de renovatie en de uitbreiding van de atletiekbaan. 
2. Voor de  uitvoering van dit plan een krediet van € 300.000,00 beschikbaar stellen. 
3. Deze kosten als volgt dekken: 

� reeds beschikbaar budget voor renovatie atletiekbaan € 192.500,00  
� bijdrage uit de reserve incidentele middelen " 107.500,00 + 
totaal € 300.000,00 

 

 
Aan de raad 
 
1. Inleiding 

Al geruime tijd is de gemeente Stadskanaal met verschillende partijen in gesprek om een 
multifunctionele sportaccommodatie te realiseren in het sportgebied het Pagedal. Het idee is 
om verschillende sportverenigingen, die gebruikmaken van het sportgebied, te huisvesten in 
een nieuw gebouw. Dit met de bedoeling om drie (onderhoudsintensieve) clubkleedgebouwen 
af te stoten.  
Medio 2010 heeft het Noorderpoort (NP) aangegeven in het sportgebied het Pagedal een 
nieuwe accommodatie te willen realiseren. Het NP gaf ook aan zeer geïnteresseerd te zijn in 
samenwerking met de daar aanwezige sportverenigingen. Na een aantal besprekingen heeft 
dit geleid tot een plan waarbij de wensen van de verenigingen "kunnen worden geïntegreerd" 
in de nieuwbouwplannen van het NP. 
Wij bieden u binnenkort een voorstel hierover aan. 
  
Los van het bovenstaande stond de renovatie van de atletiekbaan. Om een gunstige prijs af te 
dwingen, wilden wij dit werk onderbrengen in het hierboven genoemde voorstel over de 
gezamenlijke accommodatie.  
 
Echter, de renovatie van een atletiekbaan is een chemisch proces dat het beste resultaat kent 
onder warme weersomstandigheden. De zomer (of nazomer) is dan ook het meest ideale 
moment om de werkzaamheden uit te voeren.  
Daarnaast is de baan nog goedgekeurd tot en met 2011. Om de Nelli Cooman Games en het 
mogelijke EK voor mindervaliden niet in gevaar te brengen (deze vereisen immers een 
goedgekeurde accommodatie), hebben wij besloten om de renovatie door middel van een 
separaat voorstel aan u voor te leggen. 
 
1.1. Beoogd effect 
  Met het uitvoeren van dit voorstel wordt beoogd op een efficiënte wijze de renovatie van 

de atletiekbaan mogelijk te maken, waardoor het gebruik gegarandeerd blijft. 
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2. Argumenten 
Sportnota 2006  
De renovatie van de baan is voorzien in de sportnota "sport blijft bewegen" uit oktober  2006. 
Het was de bedoeling de baan in 2009 te renoveren. Gelet op de ontwikkelingen in het 
Pagedal, is besloten om de renovatie tijdelijk uit te stellen. 
 
Goedkeuring  
De huidige baan is goedgekeurd tot en met 2011. Langer uitstel van renovatie leidt tot 
afkeuring van de baan waardoor de Nelli Cooman Games 2012 en het eventueel in Stadskanaal 
te houden EK voor mindervaliden 2012 gevaar lopen. 
Daarnaast kan het gebruiken van een niet goedgekeurde baan aansprakelijkheidsrisico's voor 
de gemeente met zich meebrengen. 
 
EK voor Gehandicapten 
Het besluit dat voorligt, omvatte aanvankelijk het renoveren van de huidige baan. Opties voor 
uitbreiding waren daarin niet meegenomen. Dat leek ons in de huidige financiële 
omstandigheden ook niet kies. 
 
Vanaf het moment dat ons besluit is gepubliceerd, werden geluiden als zou de aanleg van twee 
extra sprintlanen (van zes naar acht) een grote meerwaarde hebben, steeds luider. De 
mogelijke komst van het EK voor gehandicapten in 2011 (de laatste plaatsingsmogelijkheid 
voor de Olympische Spelen in Londen) waren hieraan debet. Het IPS, de organisatie achter de 
EK voor gehandicapten, verbond hieraan de strikte voorwaarde dat de bestaande zes 
sprintlanen met twee uitgebreid dienden te worden.  
De hiermee gepaard gaande kosten van € 75.000,00 willen wij niet uitsluitend vanuit de 
gemeentelijke gelden dragen. Vlak voor het weekend kwam alles in een stroomversnelling en 
is met zowel de Nederlandse organisator van het EK (een stichting in oprichting) als de 
beoogde huisvester van de sporters (Pagecentrum) mondelinge overeenkomst bereikt over een 
bijdrage van ieder een derde deel aan de sprintlanen. Belangrijke voorwaarde is uiteraard de 
toewijzing van het EK atletiek voor gehandicapten 2012 aan Stadskanaal. Visitatie vindt 
morgen, dinsdag 19 juli, plaats. Uitsluitsel over toewijzing wordt eind deze week verwacht. 
Dit alles betekent dat met een extra bijdrage van € 25.000,00 de atletiekbaan niet enkel 
volledig gerenoveerd wordt, maar ook uitgebreid met twee sprintlanen. Kansen op 
toekomstige evenementen worden daarbij vergroot, zowel voor de valide sport als 
gehandicaptensport. En uiteraard profiteren ook de eigen verenigingen van deze plus op de 
bestaande voorziening. 
Met de bereikte overeenkomsten denken wij tegen geringe meerkosten een functionele 
uitbreiding te kunnen realiseren. Wij stellen u dan ook voor in te stemmen met dit voorstel, 
mits de toewijzing van het EK atletiek aan onze gemeente plaatsvindt. Zonder deze toewijzing 
is er geen directe noodzaak tot de aanleg van de twee extra sprintlanen. 

 
3. Draagvlak 

De gebruikers van de baan zijn een groot voorstander van de renovatie. 
 

4. Aanpak/uitvoering/voortgang 
Als in de raadsvergadering van 18 juli 2011 groen licht wordt gegeven, wordt opdracht 
verstrekt tot renovatie in augustus/september. 
 
4.1. Communicatie 

Het besluit is openbaar. 
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5. Kosten, baten en dekking 
De kosten van de renovatie atletiekbaan bedragen € 300.000,00. 
 
Het dekkingsvoorstel ziet er als volgt uit: 
� reeds beschikbaar budget voor renovatie atletiekbaan € 192.500,00  
� bijdrage uit de reserve incidentele middelen " 107.500,00 + 
totaal € 300.000,00 
 
De twee sprintlanen worden gerealiseerd in opdracht van de gemeente als eigenaresse van de 
atletiekbaan. Mocht onverhoopt één van de medefinanciers afhaken, dan vindt uitbreiding 
niet plaats. 
 

   
 
Burgemeester en wethouders 
 
 
 
de heer G.J. van der Zanden mevrouw B.A.H. Galama 
secretaris burgemeester 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
GGe/ 



 

 
 
 
 
Nr. 15 
 
De raad van de gemeente Stadskanaal; 
 
gelezen het voorstel van burgemeester en wethouders van 1 juli 2011, nr. R 6843;  
 

b e s l u i t : 
 
1. in te stemmen met de renovatie en de uitbreiding van de atletiekbaan; 
2. voor de  uitvoering van dit plan een krediet van € 300.000,00 beschikbaar te stellen; 
3. deze kosten als volgt te dekken: 

-  reeds beschikbaar budget voor renovatie atletiekbaan € 192.500,00  
-  bijdrage uit de reserve incidentele middelen " 107.500,00 + 
totaal € 300.000,00 

 
Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van 18 juli 2011. 
 
 
De raad 
 
 
 
de heer K. Willems mevrouw B.A.H. Galama 
raadsgriffier voorzitter 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
GGe/ 


